
MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

Zápis č. 3 

ze zasedání Kulturní komise RM dne 25. duben 2017 
 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Omluveni:  JUDr. Ilona Tajchnerová 
 

Kulturní komise je usnášení schopná 4, resp. 6 hlasy. V průběhu jednání se dostavil Mgr. Václav 

Kůrka a Bc. Barbora Hyšková. 
 

Program jednání 

1. Zahájení 

2. Schválení zápisu z minulého jednání 

3. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města Ústí nad Labem z Fondu RM 

v roce 2017 

4. Žádost o změnu údajů v žádostech o poskytnutí dotací v oblasti kultury pro rok 2017 

5. DS Mladá scéna – podpora souboru v r. 2017, účast předsedy Pavla Trdly 

6. Různé 

 

Kulturní komise schvaluje program jednání. 

 

HLASOVÁNO:   4 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise schvaluje program 3. jednání KK v roce 2017. 
 

 

1. Zahájení 

Předseda komise Jaroslav Pém přivítal přítomné členy komise a zahájil jednání. 
 

Schválení zápisu z minulého jednání: 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM schvaluje zápis z 2. jednání KK, které se konalo 8. 3. 

2017. 

 

HLASOVÁNO:  4 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise schvaluje zápis z 2. jednání KK, konaného dne 8. 3. 2017. 

 

2. Žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města Ústí nad Labem z Fondu RM 

v roce 2017 

Tajemnice komise předala e-mailem členům žádosti o dotace z Fondu Rady města, které byly 

k dnešnímu dni podány a které byly po formální stránce v pořádku. K jednotlivým žádostem 

proběhla diskuze a byly bodově ohodnoceny, příp. doplněno vyjádření komise. 

 

Michal Džugan (IČ 65094603) – „Hudební klub Brána“ žádost ve výši 50 tis. Kč. Doplněny 

informace, které byly požadovány na minulém jednání komise. Smlouva o pronájmu prostor, 

kde byl provozován Klub Brána byla na dobu určitou a to do 31. 5. 2017. Nicméně dle 

informací Ing. Petra Hlávky z Odboru dopravy a majetku, p. Džugan požádal o ukončení 

nájemní smlouvy k 30. 4. 2017. Po tomto datu zde nebude klub provozován. 

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM nedoporučuje poskytnutí dotace z Fondu Rady města a 

to z důvodu ukončení činnosti Klubu Brána k 30. 4. 2017. 



HLASOVÁNO:  4 pro   0 proti   0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM nedoporučuje poskytnutí dotace z Fondu Rady města a to 

z důvodu ukončení činnosti Klubu Brána k 30. 4. 2017. 

 

Svaz tělesně postižených v ČR, z. s., místní organizace č. 4 (IČ 75014343)  – „Vánoční 

posezení Dubice“ žádost ve výši 7 tis. Kč. Na základě bodového hodnocení a po diskuzi 

navrhuje komise poskytnutí dotace v požadované výši. 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace pro Svaz tělesně 

postižených v ČR, z. s., místní organizace č. 4 na akci „Vánoční posezení Dubice“ ve výši 7 tis. 

Kč. 

 

HLASOVÁNO:  4 pro   0 proti   0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace pro Svaz tělesně postižených v 

ČR, z. s., místní organizace č. 4 na akci „Vánoční posezení Dubice“ ve výši 7 tis. Kč. 

 

Příchod: Mgr. Václav Kůrka 

 

Církvická kulturní společnost z. s. (IČ 27053989) – „Koncert ´Církvice s Irenou Budweiserovou 

a Mirkem Linkou´ pořádaný k 10 výročí založení společnosti“ žádost ve výši 36 500,- Kč. Na 

základě bodového hodnocení a po diskuzi navrhuje komise poskytnutí dotace ve výši 30 tis. Kč. 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace pro Církvickou kulturní 

společnost z. s. na akci „Koncert ´Církvice s Irenou Budweiserovou a Mirkem Linkou´ 

pořádaný k 10 výročí založení společnosti“  ve výši 30 tis. Kč. 

 

HLASOVÁNO:  5 pro   0 proti   0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace pro Církvickou kulturní 

společnost z. s. na akci „Koncert ´Církvice s Irenou Budweiserovou a Mirkem Linkou´ 

pořádaný k 10 výročí založení společnosti“  ve výši 30 tis. Kč. 

 

Pavel Kušej (IČ 46730672) – „Mácháč club tour 2017“ žádost ve výši 50 tis. Kč. Na základě 

bodového hodnocení a po diskuzi navrhuje komise poskytnutí dotace v požadované výši. P. 

Dorant nahlásil podjatost a zdrží se hlasování. 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace Pavlovi Kušejovi na akci 

„Mácháč club tour 2017“ ve výši 50 tis. Kč. 

 

HLASOVÁNO:  4 pro   0 proti   1 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace Pavlovi Kušejovi na akci 

„Mácháč club tour 2017“ ve výši 50 tis. Kč. 

 

3. Žádosti o změnu údajů v žádostech o poskytnutí dotací v oblasti kultury pro rok 2017 

Na OKSS byly doručeny žádosti o změnu údajů dotací v oblasti kultury následujících příjemců: 

 

1) ŠANCE ŽÍT – CHANCE BE LIVE, z. s. na akci „Nesmrtelné Ježkoviny – 75. Výročí úmrtí 

Jaroslava Ježka“. Tato změna se týká rozpočtu akce v některých výdajových položkách a 

snížení počtu akcí z 5 na 3. Komise bere tuto žádost na vědomí. 

 

2) ROLOUS, z. s.  na akci „20x kolem slunce“. Tato změna se týká změny rozpočtu 

v některých výdajových položkách a předmětu projektu, kdy nebude realizována výstava – 



dojde pouze k vydání výročního katalogu a průřezem činnosti. Komise bere tuto žádost na 

vědomí. 

 

3) Petr Berounský na projekt „Zpěvník k 50-tému výročí existence skupiny Fešáci“. Tato 

změna se týká změny v příjmové části rozpočtu – původně měl být zpěvník v menším 

rozsahu a neprodejný, resp. k dostání pouze s koupí CD. Došlo k rozšíření publikace o 

dosud nepublikované fotografie a po dohodě se společností Supraphon bude publikace k 

prodeji na koncertech skupiny atp. Komise bere tuto žádost na vědomí. 

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise bere na vědomí uvedené žádosti ŠANCE ŽÍT – CHANCE 

BE LIVE, z. s., ROLOUS, z. s. a  Petra Berounského o změny v dotacích oblasti kultury 

poskytnutých v roce 2017. 

 

HLASOVÁNO:              5 pro            0 proti               0 zdržel se  

 

Usnesení: Kulturní komise bere na vědomí uvedené žádosti ŠANCE ŽÍT – CHANCE BE 

LIVE, z. s., ROLOUS, z. s. a  Petra Berounského o změny v dotacích oblasti kultury 

poskytnutých v roce 2017. 

 

4. DS Mladá scéna 

Předseda spolku DS Mladá scéna p. Pavel Trdla požádal o účast na jednání kulturní komise a to 

s ohledem na výši přidělené dotace na celoroční činnost souboru DS Mladá scéna v roce 2017. 

Zastupitelstvo města Ústí nad Labem schválilo poskytnutí dotace ve výši 100 tis. Kč. 

Na minulém jednání komise byla komisi předložena informace o neuhrazených závazcích 

tohoto spolku vůči KS města Ústí nad Labem a to z r. 2015 a 2016. 

Diskuze: 

p. Trdla – v úvodu poděkoval za poskytnutou dotaci, nicméně vzhledem k nákladům a 

omezeným zdrojům příjmů spolku není možné se vyvarovat neuhrazení závazků a to vůči KS 

města Ústí nad Labem, kde je hrazeno cca 80 tis. Kč za nájemné vč. služeb ročně a zároveň 

udržet kvalitu a počet představení, příp. připravit premiérové představení. Členové jsou většinou 

studenti a dobrovolníci.  

p. Pém – je nezbytné uhradit závazky z let 2015 a 2016 a to co nejdříve, nelze přistupovat na 

dlouhodobé splátkové kalendáře, pokud bude doloženo potvrzení KS města Ústí nad Labem o 

úhradě veškerých závazků, lze jednat o dalších formách podpory města 

tajemnice – úhrada dluhů je neuznatelný náklad, do vyúčtování musí být přeloženy jiné náklady 

p. Trdla – za tuto variantu děkuje, co nejdříve se spojí s odborem kultury, sportu a soc. služeb na 

domluvení dalšího postupu, závazky uhradí, jakmile bude podepsána smlouva o poskytnutí 

dotace na letošní rok 

 

P. Pém poděkoval p. Trdlovi za účast a přístup k doporučenému postupu. 

 

Příchod: Bc. Barbora Hyšková 

 

5. Různé 

- Tajemnice informovala členy komise o rozhodnutí o odvolání Krajského úřadu Ústeckého 

kraje k platebnímu výměru, které bylo podáno 5. 10. 2015 spolkem Činoherák Ústí. KÚÚK 

uznal částečně platební výměr a změnil výši tohoto výměru,  z částky 49 599,63 Kč na 

částku 9 820,- Kč. Tato částka byla VS Hraničář uhrazena 28. 3. 2017 na účet města. 

- Oznámení o nečerpání dotace ve výši 10 tis. Kč p. Jaroslava Balvína na akci „Regionální 

dějiny a současnost: semináře místních historiků v Severočeské vědecké knihovně v Ústí n. 

L.“. Komise toto bere na vědomí. 



 

Další jednání Kulturní komise RM se uskuteční 

ve středu 17. 5. 2017 od 14.00 hod. v zasedací místnosti Rady města 

 

Zapsala:  Bc. Martina Čmejlová  _______________________ 

  

Ověřil:  Jan Dorant      _______________________ 

 

 

  ________________________      __________________________ 

      JUDr. Ilona Tajchnerová                   Jaroslav Pém 

     místopředsedkyně komise                            předseda komise 


